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Joakim Larsson Mirja Räihä Järvinen 

  
 
Närvarande:  

 
Ledamöter 

 Joakim Larsson (m), ordförande  
Mirja Räihä Järvinen (s), vice ordförande  
 
Jan Tigerström (m)  
Sören Swärd (m)  
Gulan Avci (fp)  
Mustafa Tümtürk (s)  
Jari Visshed (s)  
Ann-Margarethe Livh (v)  
Emilia Hagberg (mp)  

 
Ersättare 

 Göran Kindvall (m) tjänstgörande 
Sebastian Carlsson (m) tjänstgörande 
Per Hallberg (m) tjänstgörande 
Claes Fleming (fp)  
Christer Mellstrand (c)  
Linda Lindgren (s) tjänstgörande 
Kenneth Nilsson (s)  
Margareta Malm (s)  
Bo Holmberg (s)  
Lotten von Hoffsten (v)  
Torkel Tigerschiöld (mp)  

 
Tjänstemän 

 Exploateringsdirektör Krister Schultz och nämndsekreteraren Åse Geschwind. 
Vidare tjänstemännen vid kontoret Stefan Eriksson, Lars Fränne, Ann-Charlotte 
Nilsson, Gunnar Jensen, Petra Nieto, Eva Olsson och Åsa Wigfeldt samt 
borgarrådssekreteraren från roteln Thomas Andersson. 

 
  § 11 



  

Program avseende uppförande av idrottshallar m m inom Kristinebergshöjden 
(fastigheten Kristineberg 1:4 m fl) på nordvästra Kungsholmen  
Dnr E2007-511-01493 
 
Exploateringskontoret och idrottsförvaltningen hade den 28 augusti 2007 avgivit 
gemensamt tjänsteutlåtande i rubricerade ärende, till vilket hänvisas. I 
tjänsteutlåtandet föreslogs – vad avser exploateringsnämnden - enligt följande: 
 
 Exploateringsnämnden beslutar att exploateringskontoret och 
 idrottsförvaltningen  skall vidareutveckla förslag till idrottshallar m m inom 
 Kristinebergshöjden och återkomma med ett förslag på beslut till genomförande. 
 
Yrkanden 
Bifall yrkades till kontorets förslag. 
 
Vice ordföranden Mirja Räihä Järvinen m fl (s) yrkade bifall till förslag som redovisas 
i bilaga E1. 
 
Beslut 
Exploateringsnämnden beslöt, efter propositioner på framställda yrkanden, enligt 
kontorens förslag: 
 
 Exploateringsnämnden beslutar att exploateringskontoret och 
 idrottsförvaltningen  skall vidareutveckla förslag till idrottshallar m m inom 
 Kristinebergshöjden och återkomma med ett förslag på beslut till genomförande. 
 
Reservationer 
Mot beslutet reserverade sig vice ordföranden Mirja Räihä Järvinen m fl (s) med 
hänvisning till sitt yrkande i bilaga E1. 
 
Särskilt uttalande 
Särskilt uttalande gavs av ledamoten Emilia Hagberg (mp) och ledamoten Ann-
Margarethe Livh (v) enligt bilaga E2. 
 
Ersättaryttrande 
Ersättaryttrande gavs av ersättaren Torkel Tigerschiöld (mp) enligt bilaga E2. 
 
 

 
 
    Vid protokollet 
    Åse Geschwind 
 
 
 
Rätt utdraget intygar: 
 
 
 
_________________________________ 



  

Tillhör § 11, bilaga E1 
 
 
Exploateringsnämnden 
2007-09-20 
 
Tillhör ärende 11 
 
Program avseende uppförande av 
idrottshallar m m inom 
Kristinebergshöjden 
 
Mirja Räihä Järvinen m fl (s) 

 
 
 
 
Förslag till beslut 
 
Exploateringsnämnden beslutar 
 
att i huvudsak godkänna kontorets förslag till beslut, 
 
att kontoret säkerställer att det fortsatta programarbetet bedrivs i samråd med 

stadsdelsnämnden, 
 
att kontoret i det fortsatta programarbetet beaktar tillgänglighetsfrågorna och att 

samråd äger rum med handikapprådet 
 
samt 
 
att därutöver anföra följande: 
 
Vi ser fram emot att följa det fortsatta programarbetet. Det är av största vikt att de 
planerade idrottsanläggningarna blir en integrerad del av idrottslivet i Stockholm. I en 
tät stad råder alltid konkurrens om utrymmet. Det blir då extra viktigt att de 
anläggningar som kan komma till stånd ingår i en öppen verksamhet och integreras i en 
helhet som maximerar nyttan för stadens invånare och idrottsaktiva. 
 
En viktig fråga att inkludera i det kommande programarbetet är möjligheten att skapa 
ersättning för den nedlagda tennishallen i området. Det åtagande som gjorts måste följas 
upp. 
 



  

Tillhör § 11, bilaga E2 
 
 
Exploateringsnämnden  
2007-09-20 
 
Tillhör ärende 11 
 
Idrottshallar Kristinebergshöjden 
 
Emilia Hagberg (mp) 
Torkel Tigerschiöld (mp) 
Ann-Margrethe Livh (v) 
 
 
 

 
Särskilt uttalande 
 
Kristinebergshöjden består av en värdefulla naturmiljö med ett ekbestånd som måste 
värnas.  Byggnationen måste anpassas så att intrånget i naturmiljön minimeras. 
 
 


